
Protokół ze spotkania Zarządu Osiedla Jazy z mieszkańcami w dniu 25.04.2023 r 

W spotkaniu uczestniczył Zarząd Osiedla Jazy w składzie: Przewodniczący Pan Marcin Migas,  Pani 
Urszula Ptasińska-Wardyga, Pan Grzegorz Pałkowski, Pan Łukasz Szczygieł oraz Radny Miasta  Pan 
Józef Trzos i przybyli mieszkańcy. 

 

1. Spotkanie rozpoczął Przewodniczący Zarządu Osiedla Pana Marcina Migasa, przedstawiając 
Zarząd Osiedla obecny na spotkaniu oraz agendę spotkania.  

2. Następnie głos zabrał Radny Pan Józef Trzos, który przedstawił otrzymaną informację od 
dyrektora dróg dotyczącą rejonu osiedla Jazy Niepołomice. 20 maja ma zostać rozstrzygnięty 
przetarg dot. ul. Na Tamie, ul. Powiśle, ul. Topolowa, ul. Łanowa, ul. Słoneczna, ul. Prosta, ul. 
Kasztanowa, ul. Wiśniowa, ul. Wesoła. Te ulice do końca sierpnia mają zostać wykonane. Na 
ul. Trudną jest wydane zezwolenie, ale nie ma pieniędzy. Ul. Słoneczna, ul. Akacjowa i ul. Na 
Tamie – na razie projekty. Ul. Słoneczna łącznie ze ścieżką rowerową ma mieć ok. 10 m 
szerokości na całej długości.  

3. Odbyła się żywa dyskusja mieszkańców nt. projektowania dróg, konsultacji i procedur. 
Obecni mieszkańcy oraz radni informowali zainteresowanych jak to wygląda.  

4. Padła prośba o dosypanie na razie poboczy zanim dojdzie do przebudowy dróg. 
5. Radny Józef Trzos poinformował, że w budżecie gminy na ten rok na drogi jest ok. 2 mln na 

całą gminę.    
6. Mieszańcy obecni na spotkaniu poprosili aby zorganizować spotkanie z Panem Burmistrzem 

do czego zobowiązał się Radny Pan Józef Trzos. 
7. Kolejnym ważnym punktem dyskusji była sytuacja dotycząca Społecznej Szkoły Podstawowej 

na Jazach. Przedstawione obawy rodziców w związku zaistniałymi zdarzeniami, padła prośba 
do obecnych Radnych, aby ten temat został poruszony na najbliższej sesji Rady Miejskiej.  

8. Padło też pytanie jednego z mieszkańców, czy są w ogóle jakieś środki  na osiedle Jazy, gdyż 
jest to obecnie osiedle o największym przyroście mieszkańców. Z danym na stronie 
niepolomice.eu wynika, że w roku 2020 było 3 275 mieszkańców , a już rok później o 187 
więcej. I był to największy przyrost porównując wszystkie osiedla i sołectwa w Gminie 
Niepołomice. 

9. W kolejnej części spotkania padały kolejno sugestie i uwagi od mieszkańców dotyczące: 
 zwrócenie na brak efektu sprzątania po zimie, kiedy jest to wykonywane rano, a na 

poboczu stoją samochody, 
 utrzymanie porządku na ul. Ziołowej, 
 koniczność remontu chodnika wzdłuż ul. Stefana Batorego, 
 prośba o rozwiązanie problemu dotyczącego przejścia na wysokości Dorbud i 

Biedronka,  
 od grudnia 2022 roku nie został naprawiony chodnik przy szkole na Jazach (po prawej 

stronie), który został uszkodzony przy kopaniu rurociągu, 
 problem z kałużami wokół kościoła, ciągle stojąca woda po intensywnych opadach 

deszczu, brak odwodniania na ul. Suszówka 
 dlaczego przejście ul. Akacjowa z drogą krajową zostało wyłączone z opracowania? 

 
10. Pojawił się też głos Mieszkańca z ul. Pociągów Pancernych dotyczący odwodnienia i problemu 

z nim od 2017 roku. W 2017 roku złożony został wniosek z poparciem dużej ilości 
mieszkańców z tej ulicy i sprawa miała zostać załatwiona do roku niestety do tej pory nie 
została załatwiona. Wiadomo, że na dzień dzisiejszy jest zrobiony projekt odwodnienia z 
pompą . Pan Radny Józef Trzos zobowiązał się, że do końca swojej kadencji coś w tej sprawie 
uda się zrobić. 



11. Na koniec spotkania Rady Pan Marcin Migas przekazał dobrą informację, ze Gmina pozyskała 
środku na EkoPark a dokładnie na zrobienie boiska.  
 
 

Sporządziła  
Urszula Ptasińska - Wardyga 


